

課程特色

- * 博雅教育
- * 碩士學位畢業證書
- * 一年全日制英語教學
- * 以人為本的管理理念，融理論與實踐一體

師資陣容

本課程的師資團隊畢業于歐美及香港著名大學、具有多元化的國際背景和經歷。他們不僅擁有豐富的國際化教學和指導碩士生、博士生的經驗，還不斷在世界頂尖級的學術期刊上發表學術論文。



發展前景

- * 從事中國大陸本土或跨國公司的工作
- * 從事香港及海外公司的管理及諮詢工作
- * 選擇前往海外或留港深造

學費及獎學金

- * 2016-2017學年學費：
香港本地學生港幣100,000圓，非香港本地學生港幣152,000圓
- * 獎學金：
最多五位全額獎學金(包括全額學費，以及最多港幣50,000圓生活津貼)；另有每年最多15位優秀學生獎學金，獎學金額由港幣40,000至152,000不等。所有被錄取的學生將自動有資格申請獎學金。

錄取要求

- * 有認可的專上院校本科學位或同等資歷及相關的工作經驗
- * 有良好的英語水準：托福79（機考）以上；或雅思6.5或以上；或大學英語六級450或以上



MSc in Human Resource Management & Organisational Behaviour Programme

香港嶺南大學人力資源管理及組織行為學碩士課程

Academic Year 2016-2017

Application Period:
招生日期:

2015/10/01- 2016/3/30

Join Us!

Lingnan University was officially certified for the achievement of initial accreditation of The Association to Advance Collegiate Schools of Business (AACSB) in December 2010.

Managed by
Department of Management
嶺南大學管理學系 主辦



Tuition Fee and Scholarships

Special Features of the Programme

- * Liberal arts education
- * Master of Science Degree
- * One year full time education in English
- * People-oriented management; Integration of theory and practice

Faculty Team

The staff obtained their postgraduate degrees from universities in the UK, USA and Hong Kong, having diverse international backgrounds and experiences. They not only have extensive international experiences in teaching and supervision of MPhil and PhD students, but also publish papers continuously in the world's top academic journals.

Career Prospects

- * Jobs in Mainland China or multinational companies
- * Management or consulting jobs in Hong Kong or overseas companies
- * Study for PhD or MPhil in Hong Kong or overseas



- * Tuition Fee of AY2016-2017:
HK\$100,000 for local students and HK\$152,000 for non-local students.
- * Scholarships:
Maximum 5 full scholarships (including the full tuition fee, plus a stipend of up to HK\$50,000) will be offered to the best candidates each year. Up to 15 scholarships will be offered (amount between HK\$40,000 and HK\$152,000) to excellent candidates each year. All students admitted to the Programme will be automatically qualified for the application for scholarships.



Entrance Requirements

- * A bachelor's degree with a good record from a recognised tertiary institution; or equivalent qualifications and experience
- * Meet the English language proficiency requirement. i.e. a minimum score of 6.5 in IELTS or 79 in TOEFL or 450 in CET6

About Us 關於我們

Facebook:

<https://www.facebook.com/MScHRMOB>
微博(Weibo):

<http://www.weibo.com/MHRMOB>

微社區: <http://m.wsq.qq.com/221552616>
微信訂閱號: MHRMOB

Enquiries 查詢

Address(地址):

MSc in HRMOB Programme

Department of Management

Room102/3, 1/F,

Simon & Eleanor Kwok Building,

Lingnan University

Tuen Mun, N.T., Hong Kong

Tel(電話): +852-26168308/26168309

Fax(傳真): +852-24670982

Email(電郵): HRMOB@Ln.edu.hk

Webpage(網頁):

<http://www.ln.edu.hk/mgt/prog/>



Scan to apply



QR code for WeChat